
Výslovnosť - Trojhlásky (aj audioukážky) :)
Vyslovujú sa ako jedna slabika, prostredná zložka trojhlásky sa vynecháva.

[aiə]       

fire [faiə]
diary [daiəri]
diet [daiət]
quiet [kwaiət]
riot [raiət]
dryer [draiə]
[eiə]                                   

player          [pleiə]
layer [leiə]
payer [peiə]
gayer [geiə]
prayer [preiə]
 

[auə]                       

our [auə]
power [pauə]
tower           [tauə]
flower          [flauə]
shower [šauə]
sour [sauə]
[əuə] 

lower [ləuə]
slower [sləuə]
follower [foləuə]
rower [rəuə]
grower [grəuə]
mower [məuə]

Dvojhlásky ↑

Spoluhlásky ↓
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